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Notulen Vergadering Dorpsraad Velp 

 

Datum:  28 november 2023 

Tijdstip: Aanvang 19:30 

Locatie:  Dorpshuis Ons Trefpunt Velp 

Aanwezig: Suzanne van Kempen (Voorzitter), René van Dooren (Penningmeester), Jan van 

Thiel (Hegveld), John te Brake, Hein Hendrikx, Hans Klein (secretaris) 

Afwezig:  Roselle Broekaart, Jan van Thiel (Heikant), Anuschka van Creij. 

 

1. Opening 
 

2. Vaststelling agenda: in de week na het versturen van de agenda zijn er nog stukken/mails 
binnengekomen die vragen om afhandeling. Hans zal deze aanvullingen noemen bij 
agendapunt 5 “ ingekomen stukken” . Andere extra agendapunten zijn het “trekpontje” en 
de basisschool.  
 

3. De Notulen  24 oktober: Opmerking  van Rene over de gelden die zijn binnengekomen uit de 
crowdfunding voor het trekpontje. Pontje staat nu on hold, maar plan wordt weer opgepakt. 
Notulen worden verder goedgekeurd. John stuurt aangepaste notulen naar Hans. 
 

4. Mededelingen:  
-Bevestiging dat aanvraag subsidie bij Rabobank ( door Rene) is ontvangen. Verdere info        
volgt in de loop van december (mail Jochem Jacobs 11-11-23; Rabo 15-11-23). 
-Bijeenkomst Route 33/bezoek van burgemeester op 7-11-2023. Goed verlopen: 

Suzanne, Rene, Hein, Jan (Hegveld) en Jan (hei) zijn geweest. Er is een bedankkaart van 

de burgemeester binnengekomen om iedereen te bedanken voor de ontvangst.  

-Dorpsvisie is overhandigd aan gemeente LvC op 15-11-23 in restaurant Ovum in Grave. 

Suzanne en Rene zijn geweest. (mail 7-11-23; 15-11-23) Bijeenkomst was goed 

georganiseerd. Elke groep kreeg 10 minuten om te presenteren. 

-Toekomst Oud Papier LvC: verslag bijeenkomst 8-11-2023. John is geweest (mail 9-11-

23; 16-11-23)  (zie ook agendapunt 6). 

-Omgevingsdialoog herontwikkeling terrein Mariendaal: Dorsrraad heeft vooraf 

informatie gehad van projectbureau CRA en op 16-11-2023 zijn bewoners uitgenodigd 

om te komen kijken en vragen te stellen (mail 8-11-23). Opmerking: de communicatie 

van het projectbureau naar inwoners van Velp had sneller en zorgvuldiger gekund. In de 

Dordpsraad wordt opgemerkt dat er veel aandacht moet zijn voor de ontsluiting van het 

bouwproject op de Tolschestraat. Alle betrokken partijen moeten hierbij worden 

betrokken (gemeente; CRA; Dichterbij; school en kinderopvang). 

-Mails van de Dorpsraad naar externen  versturen via secretariaat (adres Dorpsraad). 

Blijft er overzicht. 

-AVG: in mails naar groepen de ndividuele namen/adressen in BCC zetten en versturen 

via Dorpsraad. 

-Kerstmarkt Trefpunt op 21-12-23 van 16.00 – 19.00 uur. Vraag van kinderdagverblijf 

Onder de Boompjes of Dorsraad ook kraampje wil. (mail 9-11-23; 16-11-23) Dorspraad 

neemt niet deel, is al gecommuniceerd. 

 



   

Pagina 2 van 5 
 

5. Ingekomen stukken : 
-Voorbereiden themabijeenkomst(en) alle wijk/dorpsraden LvC op 17 januari 2024 (mail 
13-11-23; 21-11-23).Suzanne en Hans gaan naar de bijeenkomst. Tijdens deze 
bijeenkomst komen wijk- en dorpsraden van gemeente LvC bij elkaar. Belangrijk voor 
uitwisseling ideeen.  
-Platform Dorps- en Wijkraden Grave (van de voormalige gemeente Grave)): voorstel om 
31-1-2024 bij elkaar te komen in Viersprong te Gassel om 19.30 uur (mail 15-11-23) . Er 
gaat een lid van de Dorpsraad heen. 
-Stichting Promotie Grave (coordinator is Jaimy Carpay) Twee vragen: a) dat Dorpsraad 
activiteiten doorgeeft en b) of we ons aanmelden voor de info-avond van 17 januari 2024 
(mail 12-11-23). Er is al gecommuniceerd met de buurtverenigingen om activiteiten door 
te geven. We gaan niet naar de bijeenkomst, maar willen graag de notulen ontvangen. 
Hans zal dit vragen bij Jaimy Carpay. 
-De WIU lijst die is gemaakt door Jan van Thiel en Hans van Bemelen vanuit de input van 
de buurtverenigingen, is verstuurd naar de gemeente LvC. Ook zijn er verkeersre mmende 
attributen /hulpmiddelen bij de gemeente aangevraagd. Gemeente LvC (Bart van Dijk, 
beheerder verkeer) nodigt deelnemers uit voor gesprek n.a.v. herinrichting Tolschestraat. 
Op maandag 18 december om 15.00 uur gaat Jan van Thiel  namens de Dorpsraad naar 
Bart van Dijk. Hij vraagt Hans van Bemelen om ook mee te gaan. 
-Werkgroep Herbestemming St. Vincentiuskerk Velp (WHVVelp): heeft verslag gestuurd 
van informatiebijeenkomst met verenigingen van 13 juli 2023 (mail 10-11-23). 
-Subsidietoekenning aan Dorpsraad van 7500 euro voor mede vinden van 
herbestemmingsmogelijkheid  kerk en directe omgeving (mail 16-11-23). 
-Brede Werkgroep Herbestemming Vincentiuskerk in Velp (voorzitter Evert van 
Schoonhoven): bijeenkomst geweest op 8-11-23. In deze brede werkgroep zitten het 
kerkbestuur en de gemeente. Jan van Thiel is deelnemer namens de WHVVelp.  
-Aanvraag subsdie kinderboerderij voor sanitaire ruimte. Reactie gekomen op vraag om 
meer informatie zodat de Dorpsraad de aanvraag kan beoordelen. (mail 6-11-23). Op 20-
11 is een hernieuwde subsidieaanvraag ingediend. (mail 20-11-23). Rene zoekt 
telefonisch contact met Ton van der Biezen van de Kinderboerderij. Dan volgt de 
definitieve beslissing van toekenning van de subsidie (eventueel in twee delen, omdat de 
bouw ook twee fasen kent). 
-Mogelijke aanvraag subsidie van 1100 euro voor borduurproject voor inwoners van Velp 

en vrouwen van het AZC: Wil Buis en Jopie Broeks. (mail 5-11-23; 6-11-23). Uiteindelijk 

geen aanvraag voor subsidie ingediend: project heeft betrekking op te weinig bewoners.  

-Omgevingsvisie LvC 2040: reminder uitnodiging (3 data: 27 nov; 30 nov en 6 dec van 

19.00-21.30 uur) om mee te denken (mail 16-11-23). Hans stuurt de mail naar alle leden 

van de Dorpsraad. Zelf opgeven als je naar de bijeenkomst gaat. 

-Ronde Tafel Drie-Eenheid Velp: uitnodiging voor bijeenkomst (presentatie) woensdag 

24-1-2024 van 0.900-10.30 uur in Emmausklooster (mail 14-11-23). Hein gaat namens de 

Dorpsraad. 

-Doorgeven of datum Velpse kermis klopt (ivm evenementenkalender) aan Leontien 

Christiaans van gemeente LvC. Kermis staat van 23 tot en met 25 augustus 2024. Is dat 

juist? Hans heeft het nagevraagd bij Willie van Dinther. Die heeft al gereageerd naar 

gemeente LvC. Verdere actie niet nodig. 

-Aanpassen inschrijving/formulier KvK (secretaris toevoegen).  Is geregeld. 
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-Voor opstellen van het uitvoeringsprogramma van het mobiliteitsplan (is Dorpsraad bij 

betrokken geweest) volgt in januari een uitnodiging om weer mede te participeren (mail 

21-11-23). Hans stuurt mail door naar alle leden van de Dorpsraad. 

-Uitnodiging van de gemeente LvC om deel te nemen an een bijeenkomst over de Dag 

van Toerisme en Recreatie in LvC, opdonderdag 7 december, om 14.00 uur in de Weijer 

in Boxmeer. Gaat hier iemand heen? (mail 20-11-23) Mogelijk gaat Hein hier aar toe. 

-Uitnodiging van Arno van Haren (contactfunctionaris van LvC Verenigingen en de Wijk- 

en Dorpsraden) om deel te nemen aan de startersbijeenkomst om weer een 

klankbordgroep te starten over zaken betreffende het AZC. De bijeenkomst is op 12 

december van 19.30-21.00 uur op et AZC. Aantal deelnemers moeten we opgeven (mail 

27-11-23). Suzanne vraagt na bij Arno van Haren of de betreffende buurtverenigingen 

een uitnodiging hebben gehad. Hans zal de uitnodiging naar alle leden doorsturen.  

-Een kaart sturen naar Marieke Kerstens (gebiedsmakelaar) (mail 23-11-23). Ze is tijdelijk 

afwezig. Hans vraag adres na bij Jochem. 

6. Oud papier 
John is naar een bijeenkomst met de gemeente LvC geweest over de werkwijze van het 
inzamelen van oud papier. Er is veel diversiteit in soorten containers en de manier van 
inzamelen binnen de gemeente. Doel is om op termijn te komen tot een meer 
gemeenschappelijk beleid. Een plan dat gepresenteerd zal worden aan de gemeenteraad. 
Voorlopig blijft de situatie (dus ook in Velp) zoals deze nu is 
 

7. Dichterbij 
 

8. Invullen portfolio en Belbij door leden van de Dorpsraad 
Voor een volgende vergadering. 
 

9. Inwonersavond 
Plannen we op dinsdag 30 januari. Inloop om 19.30. We bespreken de invulling op de 
volgende vergadering van de Dorpsraad op 19 december. Vooraankondiging plaatsen n de 
Nieuwsbrief dat avond op 30 januari is (Hein). 
 

10. Jeugd en Dorpsraad 
Jongeren weer uitnodigen voor vergadering van 19 december. 
 

11. Trekpontje 
Initiatief staat on hold, maar wordt wel  hervat. Bij het presenteren van de dorpsvisie is het 
pontje ook aan bod gekomen en raadsleden willen het mede oppakken. Belangrijk is een 
goede dialoog tussen alle betrokkenen en belanghebbenden. 
 

12. Basisschool 
Er is een onderzoek gaande naar het perspectief, naar een goede toekomst voor de St 
Jozefschool. Hein houdt ons als MR-lid op de hoogte. 

 
13. Info voor de Nieuwsbrief (Hein) 

-Toneelstuk Pukkelplaneet van Toneelgroep Velp op 21 janauri 2024 (mail 19-11-23). 

-Nieuwsbrief van Koepel Zoprgcoorperaties Zuid Nederland over “ anders wonen en 

beter welzijn” (mail 17-11-23). 
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-Info over voorleeshulp. Zie vraag/verzoek Andre van Schie van de Tolschot om 

dit in Nieuwsbrief te plaatsen (mail 14-11-23). 

-Kerstactiviteiten inderboerderij 17 december. Hans stuurt Hein een tekst.  

-Kerstactviteit Dchterbij/Onder de Boompjes. 

-Vooraankondiding inwonersavond 30 januari 2024. 

  

14. Actiepunten:  

 

 

Actiepunt 
nummer 
(datum + 
volgnr: 

Taak: Status: Actie van: 

    

24/01/23-2 Goodybag Loopt, gemeente 
LVC is ook 
mogelijkheden 
voor info-pakket  
aan het bekijken. 
Hein neemt 
contact op met 
Marieke Kerstens 
over het verloop 

Hein 

    

    

    

28/03/23-3 Jeugd betrekken bij Dorpsraad  Vervolg Uitnodiging 
Jeugd december 
2023 

    

23/09/22-1 Vragenlijsten invullen/verdeling 
Portfolio’s, voortgang 

Digitale lijsten 
versturen, 
inleveren zsm bij 
Suzanne. 2  stuks 
ontvangen!!  

Suzanne, Allen 

    

27/06/23-1 Samenvoegen Dorpsplan en 
Beleidsplan Dorpsraad 

Er is een start 
gemaakt, geen 
prioriteit/deadline> 
pas na 15-11 
(overhandiging 
B&W) 

Suzanne 
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15. Rondvraag 
John: zal vragen welk verzoek naar de gemeenteraad gaat n.a.v. de bijeenkomst ‘ oud  
papier”. Deze vraag zal hij via Hans naar de gemeente verzenden.  

16. Sluiting  


